
Zápis z 36. zasedání zastupitelstva obce Strážkovice 

konaného dne 19.03.2025 
 

Místo konání: Obecní úřad Strážkovice 

Začátek:  17:01 hod.  

Zasedání řídil:  Hana Halamová 

Přítomni:  Hana Halamová, Pavel Kolář, František Kroupa, Tomáš Kubík, 

 Martin Pečman, Petr Šíma, Renata Šobrová 

Omluveni:  - 

Neomluveni: - 

Hosté: -  

Zapisovatel:  
Ověřovatelé zápisu: Pavel Kolář, Tomáš Kubík 

 

 

Před začátkem jednání starostka obce pí Halamová navrhla, že ze zasedání zastupitelstva bude 

pořízen zvukový záznam. Zastupitelstvo návrh projednalo a schválilo. 

Hlasování o návrhu nahrávání: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

 

 

Program: 

 

1. Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

2. Dispozice s pozemky 

3. Výběr dodavatele na akci „Oprava účelové komunikace Řevňovice“ 

4. Dotace 

5. Rozpočtové opatření 

6. Návrh úpravy jednacího řádu zastupitelstva 

7. Vyjádření ke stížnostem 

8. Žádost o podporu linka bezpečí 

9. Žádost o finanční příspěvek Česká Maltézská pomoc 

10. Návrh smlouvy na úklid a nakládání s odpady tabákových výrobků 

11. Návrh veřejnoprávní smlouvy – odpovědnost za přestupky a řízení o nich 

12. Svoz nebezpečných a velkoobjemových odpadů Jaro 2025 

 

 
Návrh na úpravu navrženého programu: 

p. Kroupa navrhl doplnění programu o bod: 

13. Kontejnerové stání Strážkovice a Želízkův mlýn 

14. Křižovatka MK Strážkovice a silnice II/155 (Benešovi) 

pí Šobrová navrhla doplnění programu o bod: 

15. Různé 

a) Informace o pořádaných akcích ve Strážkovicích 

p. Pečman navrhl doplnění programu o bod: 

15. Různé 

 b) Stanovení termínu jednání doplatek zádržného stavba Hasičské zbrojnice 

 



Hlasování o programu jako celku: 

Hlasování o návrhu programu: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Program byl schválen 

 

Návrh na určení ověřovatelů zápisu:  

Předsedající byli navrženi na ověřovatele zápisu Pavel Kolář, Tomáš Kubík 

Hlasování o návrhu ověřovatelů: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

 

Bod 1. programu: Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

Předsedající předložila zastupitelstvu zápis ze zasedání zastupitelstva obce konaného dne 

19.02.2025. Kontrola zápisu byla provedena a zápis byl schválen.  

Paní Šobrová uvedla, že zápis nebyl vyhotoven v zákonné lhůtě, což se děje 

opakovaně a požaduje po starostce obce pí Halamové nápravu. 

Zapisovatel p. Šíma se k tomuto vyjádření ohradil s tím, že zápisy jsou vyhotovovány 

včas. Závěrem se zastupitelstvo dohodlo, že zápisy budou vyhotovovány v termínech podle 

jednacího řádu zastupitelstva obce Strážkovice. 

Návrh usnesení 1: Zastupitelstvo schvaluje zápis ze zastupitelstva obce Strážkovice č. 35 ze 

dne 19.02.2025. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: p. Kroupa, 

Usnesení bylo přijato 

 
Bod 2. programu: Dispozice s pozemky 

Do tohoto bodu nebyly zařazeny žádné návrhy 

 

Bod 3. programu: Výběr dodavatele na akci „Oprava účelové komunikace Řevňovice“ 

Starostka obce pí Halamová informovala zastupitelstvo o jednání výběrové komise na výběr 

dodavatele na akci „Oprava účelové komunikace Řevňovice“, které se konalo dne 17.03.2025  

Výběrová komise se rozhodla vyzvat firmu Dopravní stavby HP Bohemia a firmu Pokrývka 

spol. s r.o. k podání upřesnění předložených nabídek. Pan Kubík vypracuje výzvu na 

upřesnění nabídek, která bude zaslána dotčeným firmám k vyjádření. 

Návrh usnesení 3: Zastupitelstvo bere na vědomí rozhodnutí výběrové komise na výběr 

dodavatele na akci „Oprava účelové komunikace Řevňovice“ o podání výzvy firmám 

Dopravní stavby HP Bohemia a Pokrývka spol. s r.o. k podání upřesnění předložených 

nabídek. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 4. programu: Dotace 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh Dohody z prostředků SZIF na projekt rozvoje 

venkova v rámci Strategického plánu Společné zemědělské politiky na období 2023-2027 ve 

výši 397.875,- Kč na pořízení gastrovybavení kuchyně MŠ cvrček Strážkovice a komunální 

techniky a stanů pro obec Strážkovice, tj. v předpokládané výši 80% z uznatelných nákladů 

projektu. Zastupitelstvo návrh smlouvy projednalo a souhlasí s přijetím dotace ve výši 

397.875,- Kč a dále ukládá starostce obce pí Halamové uzavřít tuto dohodu. 



Návrh usnesení 4a: Zastupitelstvo schvaluje přijetí dotace z prostředků SZIF na projekt 

rozvoje venkova v rámci Strategického plánu Společné zemědělské politiky na období 2023-

2027 ve výši 397.875,- Kč. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 4b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové uzavřít Dohodu o 

poskytnutí dotace na projekt rozvoje venkova v rámci Strategického plánu Společné 

zemědělské politiky na období 2023-2027 ve výši 397.875,- Kč. Poskytovatel Státní 

zemědělský intervenční fond. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Předsedající dále informovala o možnosti získání dotace na neuznatelné náklady na akci 

oprava KD Strážkovice, na kterou již byla podána žádost o dotaci. Tato nová dotace se týká 

neuznatelných nákladů na tuto akci. Zastupitelstvo informace projednalo a schvaluje podání 

žádosti o dotaci na neuznatelné náklady na akci oprava KD Strážkovice, na kterou již byla 

podána žádost o dotaci. 

Návrh usnesení 4c: Zastupitelstvo schvaluje podání žádosti o dotaci na neuznatelné náklady 

na akci oprava KD Strážkovice, na kterou již byla podána žádost o dotaci. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: p. Kroupa 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 5. programu: Rozpočtové opatření 

Předsedající předložila zastupitelstvu Rozpočtové opatření č. 3/2025. Rozpočtové opatření je 

sestaveno jako vyrovnané v celkové výši 867.967,44 Kč. Rozpočtové opatření bylo 

zkontrolováno předsedou finančního výboru p. Kubíkem, který jej schválil. Zastupitelstvo 

rozpočtové opatření projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 5: Zastupitelstvo bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 3/2025, které je 

sestaveno jako vyrovnané v celkové výši 867.967,44 Kč. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 6. programu: Návrh úpravy jednacího řádu zastupitelstva 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh Ing. Kubíka na úpravu Jednacího řádu 

zastupitelstva obce Strážkovice. Předsedající informovala přítomné o požadavcích p. Kubíka 

na úpravu jednotlivých bodů Jednacího řádu zastupitelstva obce Strážkovice. Zastupitelstvo 

návrh změny jednacího řádu projednalo a schválilo, že starostka pí Halamová ho po poradě 

s právníkem a se zapracovanými změnami předloží do příštího zastupitelstva. Dále pí Šobrová 

požaduje, aby jí byla zasílána pozvánka na jednání zastupitelstva spolu s podklady ve lhůtě 5-

ti dnů před jednáním zastupitelstva tak jak je stanoveno v jednacím řádu zastupitelstva obce. 

Návrh usnesení 6: Zastupitelstvo schvaluje, že starostka pí Halamová po poradě s právníkem 

a se zapracovanými změnami předloží návrh úpravy Jednacího řádu zastupitelstva obce 

Strážkovice do příštího zastupitelstva. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 



Bod 7. programu: Vyjádření ke stížnostem 

Předsedající předložila zastupitelstvu: 

a) vyjádření ředitelky MŠ Cvrček Strážkovice na stížnost paní Kateřiny Hrubé a Jany 

Kociánové na zveřejnění citlivých údajů a dalších údajů týkajících se i zdravotního 

stavu na jednání zastupitelstva konaného dne 15.01.2025. Zastupitelstvo vyjádření 

projednalo a vzalo na vědomí. Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce pí Halamové 

zaslat obdržené vyjádření paní ředitelky MŠ Cvrček adresátkám vyjádření. 

Návrh usnesení 7a1: Zastupitelstvo bere na vědomí vyjádření ředitelky Mateřské školy 

Cvrček Strážkovice paní Evy Svitákové na stížnost paní Kateřiny Hrubé a Jany Kociánové. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 7a2: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové zaslat vyjádření 

ředitelky Mateřské školy Cvrček Strážkovice paní Evy Svitákové na stížnost paní Kateřiny 

Hrubé a Jany Kociánové. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

b) vyjádření ke stížnost ředitelky Mateřské školy Cvrček Strážkovice paní Evy Svitákové 

na zastupitele p. Pečmana, p. Kubíka, p. Kroupy a pí Šobrové. Vyjádření budou 

k dispozici občanům na vyžádání na Obecním úřadu Strážkovice. Zastupitelstvo bere 

na vědomí jednotlivá vyjádření zastupitelů p. Pečmana, p. Kubíka, p. Kroupy a pí 

Šobrové. Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce zaslat předmětná vyjádření 

adresátce vyjádření. 

Návrh usnesení 7b1: Zastupitelstvo bere na vědomí vyjádření zastupitelů na stížnost ředitelky 

Mateřské školy Cvrček Strážkovice paní Evy Svitákové na zastupitele p. Pečmana, p. Kubíka, 

p. Kroupy a pí Šobrové. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 7b2: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové zaslat vyjádření 

zastupitelů na stížnost ředitelky Mateřské školy Cvrček Strážkovice paní Evy Svitákové na 

zastupitele p. Pečmana, p. Kubíka, p. Kroupy a pí Šobrové. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 8. programu: Žádost o podporu linka bezpečí 

Předsedající předložila zastupitelstvu žádost ředitelky Linky bezpečí o podporu Linky 

bezpečí, z. s. na provoz dětské krizové linky ve výši 4.000,- Kč. Zastupitelstvo žádost 

projednalo a schválilo. 

Návrh usnesení 8: Zastupitelstvo schvaluje finanční příspěvek ve výši 4.000,- Kč na provoz 

dětské krizové linky pro Linku bezpečí, z. s. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, pí Šobrová, 

Proti: nikdo, Zdržel se: pí Halamová, p. Kolář 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 

 



Bod 9. programu: Žádost o finanční příspěvek Česká Maltézská pomoc 

Předsedající předložila zastupitelstvu žádost ředitele České Maltézské pomoci o finanční 

příspěvek na rok 2025 na doprovázení dětí a mládeže s postižením do speciálních škol a 

stacionářů, sociálně terapeutických dílen a dalších podobných zařízení v Českých 

Budějovicích. Starostka obce pí Halamová navrhla příspěvek ve výši 5.000,- Kč. 

Zastupitelstvo návrh projednalo a schválilo. 

Návrh usnesení 9: Zastupitelstvo schvaluje finanční příspěvek ve výši 5.000,- Kč na rok 2025 

na doprovázení dětí a mládeže s postižením do speciálních škol a stacionářů, sociálně 

terapeutických dílen a dalších podobných zařízení v Českých Budějovicích. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 
Bod 10. programu: Návrh smlouvy na úklid a nakládání s odpady tabákových výrobků 

Předsedající předložila zastupitelstvu Návrh smlouvy o úhradě nákladů a nakládání s odpady 

tabákových výrobků se společností NEVAJGLUJ a.s. – provozovatelem kolektivního 

systému. Předmětem smlouvy je částečná úhrada nákladů za úklid a likvidaci uličních smetků 

dle vykázaného množství a evidence. Zastupitelstvo návrh smlouvy projednalo a neschválilo. 

Návrh usnesení 10: Zastupitelstvo schvaluje Smlouvu o úhradě nákladů a nakládání s odpady 

tabákových výrobků se společností NEVAJGLUJ a.s. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: nikdo, Proti: pí Halamová, p. Kolář, p. Šíma, Zdržel se: 

p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, pí Šobrová 

Usnesení nebylo přijato 

 
Bod 11. programu: Návrh veřejnoprávní smlouvy – odpovědnost za přestupky a řízení o 

nich 

Předsedající předložila zastupitelstvu Návrh veřejnoprávní smlouvy na výkon přestupkové 

agendy – vyřizování přestupků, včetně přijetí oznámení, projednání přestupku, uložení trestů 

a jejich vymáhání Městem České Budějovice místo Obce Strážkovice. V současné době je 

tato agenda prováděna Městem České Budějovice za paušální úhradu 1.000,- Kč za každý 

projednávaný přestupek a touto smlouvou se částka zvyšuje na 2.500,- Kč za každý 

projednávaný přestupek. Zastupitelstvo návrh smlouvy projednalo a schválilo. 

Návrh usnesení 11: Zastupitelstvo schvaluje Návrh veřejnoprávní smlouvy na výkon 

přestupkové agendy – vyřizování přestupků, včetně přijetí oznámení, projednání přestupku, 

uložení trestů a jejich vymáhání Městem České Budějovice místo Obce Strážkovice za 

paušální úhradu 2.500,- Kč za každý projednávaný přestupek. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 12. programu: Svoz nebezpečných a velkoobjemových odpadů Jaro 2025 

Předsedající předložila zastupitelstvu informaci o svozu nebezpečných a velkoobjemových 

odpadů Jaro 2025. Svoz se bude konat v obci Strážkovice a místních částech Lomec a 

Řevňovice v sobotu 05.04.2025 v časech uvedených na letáku. Kontejnery budou přistaveny 

v pátek 04.04.2025. Starostka požádala o spolupráci při organizaci svozu v místní části 

Řevňovice p. Pečmana a p. Kubíka, v místní části bude při organizaci spolupracovat SDH 

Lomec a v obci Strážkovice SDH Strážkovice. Odvoz železa a elektroodpadu zajistí SDH 

Strážkovice. Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 12: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o svozu nebezpečných a 

velkoobjemových odpadů Jaro 2025. 



Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 13. programu: Kontejnerové stání Strážkovice a Želízkův mlýn 

Předsedající předala slovo p. Kroupovi, který se informoval na kontejnerové stání ve 

Strážkovicích. Kontejnerové stání bylo pořízeno z dotace, jedná se o montovaný přístřešek, ke 

kterému nebyla vyžadována projektová dokumentace. Stavba byla provedena zdarma občany 

Strážkovic. Pan Kroupa požadoval sdělení termínu opravy střechy tohoto přístřešku. 

Zastupitelstvo informace projednalo a ukládá starostce obce pí Halamové sdělit termín opravy 

přístřešku do příštího zastupitelstva. Dále se p. Kroupa informoval na kontejnerové stání 

v chatové oblasti „Želízkův mlýn“. Starostkou obce bylo sděleno, že kontejnerové stání 

v chatové oblasti bude rozšířeno v návaznosti na povětrnostní podmínky v rámci opravy 

účelové komunikace. Kontejnery na sklo a kov budou instalovány po dohodě se svozovou 

firmou Marius Pedersen. Starostka obce dále informovala o četnosti svozu odpadů z chatové 

oblasti. 

Návrh usnesení 13: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové sdělit termín opravy 

přístřešku kontejnerového stání ve Strážkovicích do příštího zastupitelstva. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 14. programu: Křižovatka MK Strážkovice a silnice II/155 (Benešovi) 

Předsedající předala slovo p. Kroupovi, který požadoval informace o termínu zlepšení 

rozhledových podmínek v křižovatce z důvodu bránění ve výhledu náletovými stromy na 

pozemku soukromého vlastníka. Odstranění dřevin bylo přislíbeno JSDH Strážkovice po 

dohodě s vlastníky dle povětrnostních podmínek a účastnit se ho mohou i další občané. 

Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na vědomí 

Návrh usnesení 14: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o termínu zlepšení rozhledových 

podmínek v křižovatce MK Strážkovice a silnice II/155 (Benešovi). 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 15. programu: Různé 

a) Informace o pořádaných akcích ve Strážkovicích 

Předsedající předala slovo předsedkyni kulturní komise pí Šobrové, která informovala 

zastupitelstvo, že akce Ukliďme Česko, neproběhne v plánovaném termínu ale až na podzim. 

Přednáška na téma šikany z důvodu nemoci přednášejícího bude přesunuta a termín bude 

sdělen později. 

Návrh usnesení 15a: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o termínu zlepšení 

rozhledových podmínek v křižovatce MK Strážkovice a silnice II/155 (Benešovi). 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

b) Stanovení termínu jednání doplatek zádržného stavba Hasičské zbrojnice 

V současné době probíhá soupis závad a tento soupis bude předán provádějící firmě, která 

závady odstraní, o termínu bude zastupitelstvo informováno. Zastupitelstvo informace 

projednalo a bere na vědomí. 



Návrh usnesení 15b: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o probíhajícím soupisu závad, 

který bude předán provádějící firmě. O termínu odstranění závad provádějící firmou bude 

zastupitelstvo informováno. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, p. Šíma, pí Šobrová, 

Proti: nikdo, Zdržel se: pí Halamová, p. Kolář 

Usnesení bylo přijato 

 

Po vyčerpání posledního bodu jednání předsedající jednání zastupitelstva ukončila.  

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 18.25 hodin  

 

 
 

Ověřovatelé zápisu: podpisy 

Zapisovatel: 


